

香港足球總會有限公司
THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

賽馬會青年教練學院
Jockey Club Youth Coaching School

本會獲賽馬會資助成立「賽馬會青年教練學院」，主要目的是物色有潛力成為香港足球未來領袖的有才華的年輕教練。為確保香港足球與亞洲的要求接軌，本課程將重點關注 11 人制足球和青年聯賽球員從 U13 到 U18 的路徑。

課程時數約 80 小時，包括場地課及理論課，並設有導師一對一指導課，課程包括以下主題：

- 如何發展教學及比賽理念
- 如何在獨特的足球環境中發展球會結構
- 發掘人才並指導個別球員
- 表現分析
- 位置訓練（守門員、後衛、中場、前鋒訓練）

教練的年齡必須在 20 至 35 歲之間並持有 C / B 級教練證書，將由本會輪選小組（技術總監、女子足球經理、草根足球經理和教練培訓經理）根據他們的申請資料進行輪選。課程費用全免，並設有獎學金，在計劃表現出色的 5 名學員可獲政府全額資助入讀 2022 – 23 球季的 B 級教練證書課程或部分 A 級教練證書課程費用。

HKFA received funding from the Jockey Club to establish the "Jockey Club Youth Coaching School". The main aim of the programme is to identify talented young coaches with the potential to become future leaders of Hong Kong football. To ensure Hong Kong football stays in line with Asian requirements, this course will focus on 11-a-side football and the pathway of the players in the Youth Leagues from U13 to U18.

The duration of the course is about 80 hours, including practical and theoretical sessions, and there are 8 hours of one-on-one instruction sessions from the tutors. The course includes the following topics:

- How to develop a coaching and playing philosophy
- How to develop a structure within their football environment
- Identifying talent and coaching individual players
- Analyzing performance
- Position-specific training (training for goalkeepers, defenders, midfielders and forwards)

Coaches must be aged between 20 to 35 and C / B License holders. They will be selected by an HKFA Panel (Technical Director, Women's Manager, Grassroots Manager and Coach Education Manager) based on the quality of their applications. The course fees are free of charge, and there are scholarships for 5 outstanding students who have performed well during the programme. They can receive full government funding to enroll in the "B" Coaching certificate course in the 2022-23 season or to pay for a part of the "A" Coaching certificate course fee.

賽馬會青年教練學院申請表格
Jockey Club Youth Coaching School Application Form

球會名稱(Name of Club) : _____

推薦教練(Recommended coach) :

姓名 Name (中文 Chi.) _____ (英文 Eng.) _____

教練編號 HKFA Coach No. _____ 職位 Position _____

教練聲明：

本人_____接受球會推薦參與賽馬會青年教練學院的輪選。

Statement :

I _____ accept the recommendation from the club to participate in the selection of the Jockey Club Youth Coaching School.

_____ 簽署(Signature)

球會聲明：

本人_____為球會秘書並確定上述推薦教練。

Statement :

I _____ am the Club Secretary and confirm the coach to be recommended.

_____ 簽署(Signature)

_____ 機構蓋章(Organization Chop)

備註 Remarks :

1. 球會請在 2021 年 10 月 15 日前電郵申請表及教練履歷至 coach@hkfa.com // Please send the application form and coach resume via email (coach@hkfa.com) before October 15, 2021
2. 本會會在 10 月 25 日前通知獲選教練。// HKFA will notify the selected coaches before October 25.
3. 學員必須出席所有的課堂。// Students MUST attend ALL sessions
4. 參加者必需自行購買意外保險。// All participants must arrange their own personal accident insurance
5. 主辦機構保留修改章程的權利，參加者不得異議。// The organizer reserves the right of making any amendment in the course and the decision should be final.

* 完 *